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溢油分散剂喷洒装置

消油剂喷洒装置主要应用于喷洒消油剂，清除水面、岸滩、岩石、建筑物等场所的溢油

污染，也可用于清洗围油栏、收油机等设备。

喷洒装置特点：

喷洒装置主要分为手持溢油分散剂喷洒装置、船用固定

溢油分散剂喷洒装置。

手持溢油分散剂喷洒装置安装在手推车上，移动灵活，

操作方便。适用于水面、码头、岸滩、礁石以及室内等场合

的小面积的溢油清除。

船用固定溢油分散剂喷洒装置是装配在船体两侧的大

型喷洒设备，由液压泵站、喷洒臂、手持喷枪等组成，可

随船行进，清除水面大面积的溢油。

OIL SPILLDISPERSANT SPRAYING DEVICE

The OIL SPILL DISPERSANT SPRAYING DEVICE is mainly used to spray oil spill
dispersants, clean up oil spill pollution on waters, shoal, rock, building and other sites. It can also be
used to clean containment booms, skimmers and other devices.

FEATURES OF OIL SPILL DISPERSANT SPRAYING DEVICE

The spraying device is mainly divided into hand-held oil spill dispersant spraying device and
marine fixed oil spilling dispersant spraying device.

The hand-held dispersant spraying device for oil spill is installed on the trolley, which is flexible
and easy to operate. It is suitable for removing oil spill in small area on water surface, wharf, beach,
reef and indoor occasions.

The marine fixed dispersant spraying device for oil spill is a large spraying device mounted on
both sides of the ship. It is composed of hydraulic pump station, spraying arm, handheld spray gun
and etc. It can be carried along with the ship to clean up large areas of oil spill on the water surface.
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技术参数 TECHNICAL PARAMETER

项 目

Model
型号 Parameter

PS40 PSB80
PSB120

PSB160

最大流量（L/min）
Max. Flow Rate

40 80
120

160

工作压力（MPa）
Working Pressure

1～4 0.3～0.5
0.3～0.5

0.3～0.5

喷臂长（m）

Length of Suction
Arm

/ 6
0.3～0.5

6

喷头数（个）

Quantity of Spray
Heads (Piece)

/ 10
10

10

喷枪最大射程（m）

Max. Spraying
Distance of Spray
Gun

12 12

12

10

动力站功率，（柴

油机/防爆电机）

(KW) Power
Station Power
(Diesel Engine or
Explosion-proof
Motor)

4.0/2.2 6.3/4

6.3/5.5

6.3/5.5

喷枪

Spray Gun
1 2

2
2

注：产品不断改进，若发生变化，恕不另行通知，以供需双方确认数据为准。

Note: The technical parameter is subject to change without notice due to modification to the product
and shall be confirmed by the manufacture and the customer.


